

台元科技園區

Taiyuen Hi-Tech Industrial Park



- 1.自行開車:** 於國道一號91-竹北號出口下交流道，走縣政二路及中山路前往台元街並於南大門進入園區
Driving : Please get off high way at the exit of Chubei 91, and then take Xianzheng 2nd Road & Zhongshan Road to Taiyuan Street .And please enter the South Gate. BPM is located in Buliding A.
- 2.高鐵:** 請於新竹站下車，可搭乘計程車或台元高鐵接駁車至新穎生醫
THSR: Please get off at the Hsinchu Station and take a taxi or Taiyuen Shuttle Bus to BPM.
- 3.台鐵:** 請於竹北站下車，步行約5分鐘即可抵達新穎生醫
TRA : Please get off at the Chubei Station. It will take about 5-minute walk to BPM.

新穎生醫地址: 新竹縣竹北市台元街18號6樓之1
BPM Address : 6F-1, No. 18 Taiyuan St., Zhubei City, Hsinchu County Taiwan302

台元高鐵接駁車 Taiyuen Shuttle Bus



高鐵新竹站-台元科技園區

Hsinchu Station



Taiyuen Hi-Tech Industrial Park

時刻表
Timetable

08:15	15:00
08:30	16:00
09:15	17:00
10:15	18:00
11:15	19:00

1. 請於4號出口出站，並於5號月台等候搭乘台元高鐵接駁車
Please exit by Exit 4 and go to Platform 5 for taking Taiyuen Shuttle Bus.

2. 請於三期會館下車並步行至新穎生醫
Please get off the Shuttle Bus at No.26 (Building D) and it will take about 3-minute walk to BPM.

台元科技園區-高鐵新竹站

Taiyuen Hi-Tech Industrial Park



Hsinchu Station

時刻表
Timetable

08:45	16:30
09:45	17:35
10:45	18:10
14:30	18:35
15:30	19:35

1. 請於A棟門口等候台元高鐵接駁車
Please wait for the Shuttle Bus at the entrance of Building A.